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Verslag Milieuraad – 21 november 2019 

 
 
 
 

 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 

 
1) Goedkeuring verslag van 19 september 2019 

n.a.v. het verslag: 
 Grondophoping Kasteelbrakelsesteenweg: 

Stijn Garain (Teamverantwoordelijke Openbaar Groen & Afval) laat weten dat dit dossier in 
behandeling is bij de dienst RO. Bepaalde juridische en technische zaken m.b.t. tot de 
rioolwaterafvoer en afvoer van hemelwater worden nader onderzocht. 
Marcel Vermeir (geïnteresseerde burger) licht het ontstane probleem van de grondophoping toe. 
Volgens hem is de kern van het probleem te herleiden tot het ontbreken van rioolaansluitingen in 
de Trompstraat in Lembeek. Hierdoor loopt er ongezuiverd water via de roosters naar de weides, 
daarna in de Mollebeek/Villersbeek, de meander van de Zenne en uiteindelijk in het kanaal 
Charleroi-Brussel. 
De eigenaar van het betreffende perceel heeft de afvoer naar de weide willen beperken door de 
grond daar op te hogen. Marcel vraagt om het probleem van de grondophoging in een overleg 
tussen stad en eigenaar op te lossen. Ook zal er een oplossing gevonden moeten worden voor de 
ongezuiverde afvoer in dat gebied. 
Toevoeging Marcel (na akkoord van vergadering): 
Er zijn in dit dossier 4 betrokkenen, nl: 
- De eigenaar van de weide, die met de bedoeling de vervuilde Mollebeek terug in haar bedding 

te krijgen, door onwetendheid, de grond ten onrechte liet aanvoeren. 
- De aanvoerder van de grond die wegens zijn beroepsactiviteit zeker had moeten weten dat op 

de betreffende plaats geen grond mocht gestort worden. 
- De eigenaars van sommige huizen in de Dokter Spitaelslaan, die, ondanks dat er een 

gescheiden riolering aanwezig is, toch nog hun ongezuiverd afvalwater in de Mollebeek lozen. 
- De stad Halle die, reeds decennia lang, het afvalwater van het bovengedeelte van de 

Trompstraat (waar geen riolering aanwezig is) naar de Mollebeek afleidt via 2 roosters in de 
straatgreppel en recent, aan de eigenaar van de weide, liet weten, dat de stad niet langer 
instaat voor de reiniging van de Mollebeek maar dat dit hun verantwoordelijkheid is. 

 
2) Mededelingen 

a) Project Zenneweide – update 
Dit nieuwe natuurpark in Lembeek wordt gerealiseerd in 2020-2021. VMM gaat na of de loop van 
de Zenne verlegd kan worden door dit gebied. Op de site van de voormalige papierfabriek wordt de 
betonnen verharding verwijderd. Nu blijkt dat de grond daar vervuild is met asbest. Er worden 
bijkomende stalen genomen. 

b) Resultaten Tegeltuinactie en wedstrijd 
In 2016 is er begonnen met de geveltuinactie. Er nam in de afgelopen jaren echter maar een 
beperkt aantal Hallenaars deel aan deze actie. De wedstrijd “Win een tegeltuintje” heeft veel 
mensen over de streep geholpen. Er hebben 101 mensen aan deelgenomen waarvan er 10 zijn 
uitgeloot. Die krijgen, naast het voor iedereen geldende aanbod een plantput te laten maken door 
de stad en een bonus van 10 euro/klimplant, een volledig verzorgde aanplant met goede tuinaarde 
en een klimhulp aangeboden. Er wordt nagegaan hoe we de niet-winnaars kunnen stimuleren hun 
voornemen voor een geveltuin te realiseren. Het aanbrengen van een klimhulp lijkt voor velen een 
hindernis te zijn. 
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Walter Van Dyck vraagt (CD&V) vraagt of er nog bloembakken met bloeiende planten worden 
gehangen aan de palen in de binnenstad. Dat zal nog zeer beperkt worden gedaan gezien de hoge 
kosten. 
Marcel Vermeir (geïnteresseerde burger) vraagt of de snelheidsremmende bloembakken op de 
Spitaelslaan niet kunnen worden beplant met mooie bloeiende planten. Dat zou de weerstand 
tegen die bakken kunnen verminderen. 
 

c) Haagplantenactie – klaarzetten bestellingen 
Er zijn dit jaar 50-60 deelnemers aan deze jaarlijks terugkerende actie. Er zijn besteld: 52 stuks 
klimplanten, 306 stuks klein fruit en 2700 stuks haagplanten/houtkant. 
Stijn doet een oproep om te helpen bij het klaarzetten van de bestellingen op vrijdag 6 december 
om 09u00. Hiervoor geven zich op: Yens Bonnarens, Landelijn Rooselaer, Bert Ghysels + 3-4, Mieke 
De Baerdemaeker, John De Baets (evt.) en Gerard Sodderland.  
 

3) Opvolging besprekingen/adviezen e.d. 
a) Kappen van bomen 

De adviezen van de Milieuraad en van de Gecoro worden meegenomen in een nieuw 
collegebesluit. 
Christian Housiaux (WBE-Oost Pajottenland) vraagt en krijgt, in verband met kappingen, uitleg over 
de definiëring van een bos. 

b) Duurzame verpakkingen op de markt 
Intradura begeleidt een werkgroep waar stad Halle en de MR aan deelnemen. In die werkgroep 
wordt nagegaan hoe plastic verpakkingen kunnen worden teruggedrongen. De werkgroep ligt 
echter al even stil, we dringen bij Intradura aan op een vlotte voortgang.   

c) Villalaan-Villa Reumont 
Dit dossier is nog niet in het college behandeld  

d) Vleermuisvriendelijke verlichting 
Op dit moment is men bezig met de “verledding” van de verlichting in Halle. Steeds wordt er bij 
nieuwe locaties voor verlichting nagegaan of er geen kwetsbare populaties in de buurt zijn en 
amberkleurige verlichting gewenst is. 
 

4) Adviezen 
a) Ingroening parking Veroonskouter/Steengroefstraat 

De ingroening van deze nieuw aan te leggen parkeerplaats wordt voorgesteld. Helaas is enkele 
jaren geleden op die plek een prachtige grote kastanjeboom gekapt. Er word sterk op 
aangedrongen om bij nieuwe projecten bestaande bomen te laten passen in het ontwerp. 

b) Invoering Unizak Intradura 
Schepen Johan Servé stelt de invoering van de nieuwe Unizak voor. Dit is een uniforme zak, voor 
het restafval en voor het GFT, die samen met andere gemeenten in het Intradura werkingsgebied, 
wordt ingevoerd. Er komen andere zakken (60, 30 en 15liter) en prijzen voor deze zakken. In 
verhouding met de huidige zakken wordt de Unizak goedkoper. De zakken voor GFT afval worden 
echter beduidend duurder. De MR vindt dit geen goed signaal naar de burger, die juist 
aangemoedigd moet worden zijn afval gescheiden aan te leveren. Dit wordt vermeld in het advies 
naar het College. 

c) Overeenkomst Plan Boommarter 2020-2025 
Het budget dat stad Halle reserveert voor dit plan is verdrievoudigd naar 30.000 euro. Men stemt 
unaniem in met dit plan, zonder verdere adviezen. 

 
5) Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 

Geen 
 
6) Nieuws van de verenigingen 
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Natuurpunt: Zondag 24 november wordt er 30 are bos in de buurt van de Berendries aangeplant, 
samen met de medewerkers van AEG. Het is een zeer positieve evolutie dat bedrijven op deze manier 
samenwerken met Natuurpunt. 

 

7) Varia 
 Christian Housiaux: De binnentuin van de Paterskerk is vrij toegankelijk maar dat is niet duidelijk bij 

de ingang. Kan er misschien een bordje komen? 
In Elbeek zij  er onlangs 4 reeën doodgereden. Ze werden blijkbaar opgejaagd door loslopende 
honden. 
In het centrum van Halle worden de voetpaden dikwijls geblokkeerd door stellingen i.v.m. 
bouwwerkzaamheden. Schepen Bram Vandenbroecke licht toe dat er het laatste jaar 20% meer 
innames zijn van het openbaar domein. Er wordt echter nauwkeurig op toegezien dat er zo min 
mogelijk hinder is voor de inwoners. Ook is er in het MJP aandacht voor betere voetpaden. 

 John De Baets: Hoe zit het met de aanleg van de nieuwe parking bij het Kriekske? Hier wordt 
volgende vergadering op teruggekomen. 
John vraagt ook naar de plannen voor de Zavelput. Over de herinrichting van dit bosgebied  komt 
nog een informatieve wandeling, een infovergadering en een openbaar onderzoek. Hier wordt dus 
nog op teruggekomen. 

 Gerard Sodderland (secretaris): De leden van de Milieuraad worden uitgenodigd voor het 
informatieve deel van de GECORO vergadering, op 22 januari 2020, waar een toelichting wordt 
gegeven op de resultaten van de Vlaamse Bouwmeesterscan van Halle. 

 
 

Volgende Milieuraad: 19 december 2019 om 20 uur
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Datum Adviesnr
. 

Onderwerp Ingebracht door Opvolging 

21-02-19 01-19  Samenwerkingsovereenkomst tussen de Provincie 
Vlaams-Brabant, Pro Natura en de stad Halle in het kader 
van het project ‘Intergemeentelijke Natuur- en 
Landschapsploegen’ 

College van B&S Geen aanvullende adviezen. Collegebesluit wordt uitgevoerd 

21 -03-19 02-19  Vleermuis (dier-) vriendelijke verlichting  Milieuraad Bij elk project wordt nagegaan of deze verlichting noodzakelijk is  

21-03-19 03-19  Overgaan tot de aankoop van de vijver van Essenbeek 
door stad Halle 

Milieuraad Is ter kennisname aangenomen door het college 

18-04-19 04-19  Herbruikbare bekers tijdens evenementen Milieuraad Wordt wettelijk geregeld op Vlaams niveau 

16-05-19 05-19  Inspraak in het Strategisch Meerjarenplan Milieuraad Besluit van college: Inspraak kan via “Idee zkt stad” 

20-06-19 06-19  Vellen van bomen – beoordelingsprincipes en 
discretionaire bevoegdheden college 

College van B&S Er volgt een nieuw collegebesluit 

27-09-19 07-19  Sloop van villa aan Villalaan 51 College van B&S In behandeling 

21-11-19 08-19  Invoering Unizak College van B&S In behandeling 

21-11-19 09-19  Plan Boommarter College van B&S In behandeling 

 10-19    

 11-19     

 12-19     

 13-19     

 14-19     

 15-19     


